
Årsmelding Lerkehaug Velforening 2024 
 

Det siste året har Lerkehaug velforening hatt mye aktivitet i boligfeltet. Vi er opptatt av 
fellesskapet og muligheten til å skape gode møteplasser for både store og små. Det siste året 
har vi valgt å bruke litt penger på akkurat disse formålene 

Styret:  
Lerkehaug velforenings styre 2023-2024, valgt av årsmøte 12.juni 2023, besto av følgende:  

Leder: Randi Nilsen 

Kasserer: Marthe Sveen Suul    

Styremedlemmer: Jørgen Alexander Strømme, Erlend Stoltz Røli og Elise Martine Hesby 

 

Lerkehaug velforenings styre 2024-2025, valgt av årsmøte 1.juni 2024, består av følgende:  

Leder: Elise Martine Hesby (Valgt av styret ved et styremøte i august) 

Kasserer: Marthe Sveen Suul  

Styremedlemmer: Jørgen Alexander Strømme, Erlend Stoltz Røli, Sondre Haggren og Thor Helge 
Øye. 

Medlemmer: 
Per 31. desember 2024 hadde Lerkehaug Velforening 26 betalende husstander, en økning fra 
året før.  

Styremøter: 
I løpet av det siste året har vi hatt to styremøter der vi har tatt for oss blant annet valg av styrer, 
gjennomføring av dugnad og forberedelser til årsmøte. VI har ikke fått noen innkomne saker fra 
andre medlemmer.  

Aktivitet i Lerkehaug Velforening 2024: 
1. Like etter forrige årsmøte, ble det arrangert felles grilling ved Einars plass for alle i feltet. 

Samme kveld ble det avholdt skotthyll turnering.  
2. I mai ble det satt opp gapahuk på Einars Plass. 
3. Samme gapahuk ble beiset utenfor den årlige dugnaden. 
4. Årlig dugnad ble gjennomført i mai, i strålende sol og med det beste oppmøtet vi har hatt 

på flere år. Ca. 20 stk. møtte til dugnad.  
5. I juni ble lekeområdet ved barnehagen oppgradert med nye lekeapparat, kjøpt hos Bille 

as.. Apparatene er satt opp på dugnad av medlemmer i styret. Det er satt opp nytt 
dissestativ og lagt riktig fallunderlag.  

6. I september ble det gruset opp rundt busskur, samt laget benker i busskuret. (gjort av 
medlem av vellet utenfor styret) 

7. Samme medlem har også pusset opp midtrabatt ved busslomma inn til feltet for å få bort 
jord og ugress. (gjort av medlem av vellet utenfor styret) 

8. Mye skjedde i september, og det ble også gjort en grundig opprusting av sti mellom 
Fossekallen og Rådyrskogen. Her er det lagt rør, duk og grus. 



9. Plenklipping av felles Lerkehaug sine tre felles områder er utført av styremedlemmer 
jevnlig gjennom våren, sommeren og høsten.  

10. Service og vedlikehold av velforeningens plenklipper er gjort av medlem av styret.   

Dugnadstimer brukt på disse aktivitetene; 120 timer, antagelig mer. 

 

Leder for Lerkehaug Velforening;  

Elise Martine Hesby  


